
Notulen oudercommissie Haelen bijeenkomst 30 mei 2024 

 

Aanwezig: Sharon, Noortje, Roxana, Marjolein, Yvonne 

Afwezig: Loeki 

Notulist: Yvonne 

 

- Notulen vorige bijeenkomst niet behandeld, worden nog doorgestuurd door 

Marjolein.  

- Personele bezetting besproken; ’t Vlinderke heeft een stabiele bezetting. Bij ’t 

Keverke en ’t Hommelke gaan wat wisselingen plaatsvinden, zodat hier ook wat 

meer stabiliteit gaat ontstaan. Er loopt nog een sollicitatieprocedure voor een 

nieuwe kracht bij ’t Keverke.  

- Aandacht gehad voor de vele verschuivingen binnen ’t Keverke en ’t Hommelke. 

Helaas noodzakelijk om personeel binnen te krijgen en te houden.  

- Signalen vanuit de oudercommissie besproken; er komt op korte termijn een 

bericht op ouderportaal waarin Judith zich zal voorstellen. 

De oudercommissie mist transparante communicatie over zaken die spelen binnen 

Hoera Haelen en zou graag meer betrokken worden. Ook is de communicatie van 

PM’ers richting ouders besproken (mentorschappen die niet bekend zijn gemaakt). 

Wat betreft de personele bezetting is het vertrek van wederom een sterke kracht 

een aandachtspunt. Op de vraag hoe het zit met het niet op orde hebben van de 

structurele bezetting, is geen duidelijk antwoord. Besproken dat dit het 

onderzoeken waard is (bijv. Hoera vs. Natureluur).  

- Inzet van anders gekwalificeerden besproken ter inzet bij BSO. Na het volgen van 

3 modules mogen zij al worden ingezet. Zorgen rondom gebrek aan pedagogische 

achtergrond zijn besproken; ze zullen nooit alleen op de groep staan, altijd met 

een vaste kracht van de BSO.  

- Wijzigingen in de CAO zijn besproken. Grootste verandering is dat de 

beschikbaarheidsdag voor de PM’ers is afgeschaft.  

- Vraag over het voedingsbeleid; rondje gezondje is nog steeds aan de orde. 

Klinken af en toe geluiden dat dit niet wordt aangeboden. Er wordt nu een keuze 

gemaakt in het aanbieden van fruit, yoghurt of cracker, i.p.v. alle opties.  

- Kort stilgestaan bij nieuwe opzet van locatie Kessel-Eik, hier zijn wisselende 

verhalen over. Over de inhoud en de vorm wordt nog nagedacht, afhankelijk van 

aanmeldingen.  

- Inspectierapport doorgenomen: 2 negatieve aantekeningen. De eerste gaat over 

wijziging in normen, waardoor 2 PM’ers certificaat niet meer op orde hadden. 

Inmiddels opgelost. De andere gaat over de inzet van een niet gekwalificeerde 

VVE’er bij de 0-4 groep. Bij ’t Keverke zijn echter geen VVE kindjes aangemeld.  

- Op 16 september is er in Panningen weer een gezamenlijk overleg, waarin 

tarieven voor 2025 ook worden besproken. Aantal oudercommissieleden zullen 

aansluiten. 

- Rondvraag: 

• Wordt signaal afgegeven dat het onduidelijk is waar kind voor VSO gebracht 

kan worden. Vraag om dit goed aan te geven in ouderportaal.  

• Vraag of huidige leden bij oudercommissie aangesloten kunnen blijven 

wanneer zij ook opvang af gaan nemen bij Natureluur, hier gaat Roxana 

achteraan, maar lijkt geen probleem. 

• Noortje denkt erover na hoe lang zij nog bij oudercommissie aangesloten zal 

blijven.  



• Voorstelbrief van de oudercommissie is nog niet aangepast naar huidige leden; 

afhankelijk van of oudercommissie zo voort kan bestaan i.v.m. afname van 

opvang op diverse locaties. Wordt nog teruggekoppeld en indien ja, vraag om 

stukje aan te leveren.  

• Roxana vraagt na of de oudercommissie nog iets kan betekenen voor de dag 

van de leidster en zal dit communiceren. 

• Er wordt gevraagd of er gecommuniceerd wordt dat er weer plek is bij de BSO. 

Dit is namelijk nog onduidelijk bij veel ouders. In het kader van transparantie 

naar ouders toe zal er in de berichtgeving ook worden aangegeven hoe en 

wanneer ouders iemand van het team kunnen bereiken bij vragen.  

• Nieuwe vergadering wordt gepland na bijeenkomst in Panningen op 16 

september.  


